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Inleiding 

 
In het onderstaande staan de ontwikkelingen beschreven t.a.v. de toegankelijkheid van het 

gezondheidscentrum. 
 

Ontwikkelingen 
Er is ambtelijk overleg geweest met dhr. Hirsch van het gezondheidscentrum. De punten die aan de 

orde zijn gesteld zijn in grote lijnen hetzelfde als het advies van de WMO adviesraad. Ter plaatse 

hebben we gekeken naar de mogelijkheden ter verbetering op zowel gemeentegrond als grond van 
SSW. Dit is vervolgens op bestuurlijk niveau teruggekoppeld. 

 
Mogelijkheden 

De toen voorgestelde opties op gemeentegrond betreffen enkele relatief grote ingrepen zoals het 

maken van een extra voetpad. Hiervoor bleken op ad hoc basis geen middelen beschikbaar. Wel is het 
nu mogelijk de oversteek vanuit de entree van het gezondheidscentrum te verbeteren door middel van 

een verlaging. Dit is voorgesteld aan het gezondheidscentrum, maar hier is tot op heden geen reactie 
gekomen. 

 

Advies WMO  
Het gegeven WMO advies ligt in lijn met wat er buiten geconstateerd is. Het bied aanknopingspunten 

die we bij onderhoud en/of een herinrichting van het gebied zeker te harte nemen. Beide momenten 
zijn gezien de beschikbare ruimte voor investeringen het geijkte moment de situatie rond het 

gezondheidscentrum te verbeteren. 
 


